
 

 

                         Z Á P I S 

z 4. jednání Výboru pro dopravu ze dne 21. 2. 2023  

 
Dne 21. 2. 2023 se uskutečnilo jednání Výboru pro dopravu zřízeným 

Zastupitelstvem města Karlovy Vary 

 

Místo jednání: Dopravní podnik Karlovy Vary, a. s., Sportovní 1, Karlovy Vary  

Doba jednání: jednání bylo zahájeno v 15:00 hodin a skončeno v 17.00 hodin. 

Přítomni:   Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr  

  Vrba, Martin Jícha, Vlastimi Lepík 
 

Omluveni:   Opletalová Hana  

Nepřítomni:   

Hosté:         Mgr. Tomáš Trtek, 1.náměstek primátorky Staturátního města Karlovy Vary 

                          Ing. Lukáš Siřínek, místopředseda představena pověřený řízením  

        spoelčnosti, Dopravní podnik Karlovy Vary a.s. 
 

Program:              

1. Zahájení 

2. Městská hromadná doprava – vyhodnocení provedených změn  

3. Různé 
 
1. Zahájení 

 

Jednání výboru zahájila  jeho předsedkyně  Mgr. Hana Žáková. V úvodu přivítala členy výboru 

na zasedání Výboru pro dopravu, které se uskutečnilo v zasedací místnosti Dopravního podniku 
Karlovy Vary, a. s., se sídlem Sportovní 1, Karlovy Vary     
  

Schválení programu 

 

Předsedkyně výboru Mgr. Hana Žáková požádala přítomné o  připomínky či doplnění 

k navrženému programu.  Žádná připomínka či doplnění nebyla vznesena. 

Usnesení 

Výbor dopravy schválil  program svého 4. jednání. 

pro:  Mgr. Hana Žáková, Petr Dohnal,  Jaroslav Hrdlička,  Jan Fikrt, Dis., Bc. Petr Vrba, Martin 

Jícha, Vlastimil Lepík 
 

proti: -  zdržel se: -  nehlasoval: -  

                                  Usnesení bylo přijato. 

2. Městská hromadná doprava – vyhodnocení provedených změn  

 MHD – informace podal Ing. Lukáš Siřínek  - sběr dat k dopravě (počet cestujících, naplněnost 
linek, návaznost autobusů). Došlo ke změně cestujících (návštěvníci wellnes pobytů – závislost 



města na turismu). Zavedení garantovaných přestupů = navazujících spojů s minutovým 
rozlišením.  Propad tržeb v průběhu roku 2022 o 30% bylo sanováno z dalších aktivit MHD se 
závěrečným kladným hospodářským výsledkem. Podpora ukrajinských uprchlíků – jízdy 
zdarma.  

 Mgr. Trtek – optimalizace spojů v roce 2020 – nyní dostatek linek, zvýšení minutové 
obslužnosti, lidé nechtějí přestupovat, chtějí jet autobusem napřímo. Informace o spolupráci 
s KÚKK ve věci dopravní obslužnosti kraje – zakoupení autobusů na CNG, možnost spojení 
s MHD v rámci dopravní obslužnosti kraje se zachováním malých autobusových dopravců – 
zatím stále v jednání. Od 1.1. 2024 má kraj poskytovat dopravní obslužnost autobusy na CNG. 
Zatím není definováno kolik a kde budou plničky na CNG. 

 Pan Lepík – dotaz na akci čerpací stanice Dvory – Ing . Siřínek -  projekt 7/2023 – firmy INOGY 
zajistí výstavbu, technologii, provoz. Další dotaz na způsob parkování na KOME v Karlových 
Varech, fungování pendlbusu . Debata o umístění karavanů v Karlových Varech na parkovišti u 
Myslivny – drahé parkování. Pan Lepík navrhoval balíček , který by zahrnoval jinou aktivitu pro 
návštěvníky např.  lanovka. 

 Pan Lepík další dotaz –buňky pro řidič. Ing . Siřínek – zrealizována 1 buňka, 2. buňka ve Staré 
Roli nerealizována z důvodu problému připojení na odpady, vodu  a stížnost majitelky 
obchodu.  

 Pan Vrba – Jaký je ceník dopravy MHD Cheb  a Karlovy Vary . Ing. Siřínek – ceníky jsou rozdílné 
z důvodu vstupních kritérií – financování od města, věková hranice zaměstnanců, činnosti na 
straně příjmové. Pan Lepík – parkování na střeše zámeckých lázní. Mgr. Trtek – zjištění 
skutečností na příslušném odboru MMKV, zpětná vazba.  

 Mgr. Žáková – dotaz na spolupráci MHD se středními školami. Ing. Siřínek – MHD získla 3.místo 
jako zaměstnavatel v regionu, se SŠ spolupracuje – exkurze, stáže, nabízí stipendium. Ze strany 
studentů není zájem o prohloubení vzdělávání. 

 Pan Hrdlička – dotaz na ,,chytré zastávky“, jejich počet. Ing. Siřínek – MHD má cca 64 chytrých 
zastávek z počtu 240. Je možné využít i chytrou aplikaci přes mobilní telefony. 
 

3. Různé 

Parkování u ZŠ na Růžáku -  dopravní značka pro autobusy, místa pro zaparkování ZZ při 

vystupování dětí. 

Výsuvné sloupky – značka s upozorněním zde údajně není na obou místech 

- body budou zařazeny na další jednání výboru 

Závěrem předsedkyně výboru poděkovala přítomným za účast a připomněla termín 

příštího jednání 14. 3. 2023, které se uskuteční v Kanceláři architektury města 

Karlovy Vary s tématem „Širšího centra“ 

 

 

 

Zapsala: Mgr Hana Žáková, 

Předsedkyně Výboru dopravy    _______________ 

 

 

 

 

 

Zápis vyhotovila: Hana Opletalová - tajemnice výboru            

Dne: 28. 2. 2023       

                                            


